
          projekt 

         

Protokół Nr XXIX/2017 

 

z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej  

w dniu 12 stycznia 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 18
45

, a zakończyły o godz. 19
07.

   

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXIX sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

Powitała radnych oraz mieszkańców Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady zwróciła uwagę na listę obecności. Poprosiła o przekazanie listy 

obecności radnym do podpisu w związku tym, że na przekazanej wcześniej liście obecności 

podpisali się nieobecni na sali radni.  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

Zwróciła uwagę, że radni mogą się podpisać z boku listy obecności wyłożonej wcześniej z 

adnotacją, że podpis został dokonany po rozpoczęciu sesji. Wówczas będzie potwierdzenie ilu 

radnych pozostało na sesji.  

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zauważył, że lista jest podpisana i nie ma potrzeby podpisywania jej ponownie. Należy 

jedynie w protokole sesji zaznaczyć, którzy radni uczestniczyli w posiedzeniu.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Zauważyła, że lista została podpisana przed rozpoczęciem sesji, zatem musi być sporządzona 

nowa lista.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, że odczyta listę nieobecnych radnych, którzy się podpisali na liście 

obecności.  

 

Radca Prawny – Tomasz Domina 

Przekazał, że w protokole musi być stwierdzone, że z chwilą otwarcia sesji wzięło w niej 

udział  ,,tylu i tylu radnych’’ i do sesji nie przystąpiło ,,tylu i tylu radnych’’.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, że po otwarciu sesji przystąpili do niej radni zapisani na liście obecności: 

 

1. Fabiańczyk Janusz 

2. Ligenza Elżbieta 

3. Łukasik Ferdynand 

4. Mazepa Arkadiusz 

5. Mrzygłód Krzysztof 

6. Pacewicz Waldemar 



7. Prill Alicja 

8. Sawicka Urszula 

9. Siarkiewicz Zygmunt 

10. Wojtkiewicz Wojciech 

Poinformowała, że do sesji nie przystąpili, a podpisali się na liście: 

 

1. Jarema Tomasz 

2. Norsesowicz Mariusz 

3. Ostry Jarosław 

4. Patkowska Danuta 

5. Potyra Andrzej 

6. Rudnicki Andrzej 

7. Wiśniak Ryszard 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdziła, że w obradach udział bierze 10 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady wyznaczyła radnego Ferdynanda Łukasika do pomocy podczas 

liczenia głosów z uwagi na nieobecność Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu.  

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku sesji:  

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, przeciw –  0, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XXIX/177/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 stycznia 2017 roku  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Myśliborskiego została podjęta. (załącznik 

Nr 2 do protokołu) 

 

Radna Rady Powiatu - Alicja Prill 

Złożyła wniosek o zmianę porządku obrad i dodanie pkt. Nr 3; 

Podjecie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LVI/448/2014 Rady Powiatu  

w Myśliborzu z dnia 29 października 2014 r. w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do 

spółki pod firmą Szpital Barlinek spółka z ograniczona odpowiedzialnością na podwyższenie 

jej kapitału oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale.  

 

Przekazała, że wnioskodawcy zwołania sesji wyrazili zgodę na zmianę porządku obrad. 

 



Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania złożonego wniosku. 

 

Za wnioskiem glosowało 10 radnych, przeciw 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Przystąpiła do głosowania porządku obrad ze zmianą. 

 

Za przyjęciem porządku obrad ze zmianą glosowało 10 radnych, przeciw 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, że projekt uchwały został przekazany radnym. 

 

 

Ad.3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  

 

Podjecie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LVI/448/2014 Rady Powiatu  

w Myśliborzu z dnia 29 października 2014 r. w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego 

do spółki pod firmą Szpital Barlinek spółka z ograniczona odpowiedzialnością na 

podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały? 

 

Radny Rady Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Poinformował, że chciał zabrać glos w uzasadnieniu do uchwały. Uchwała była podjęta w 

poprzedniej kadencji, kiedy Powiat miał większość udziałów w tej spółce, a tylko kilkanaście 

procent miała Gmina Barlinek. W ubiegłym roku na wniosek starosty przygotowano projekt 

uchwały przekazujący udziały Gminie Barlinek. Taką samą uchwałę podjęła gmina, gdzie 

wyraziła wolę objęcia Szpitala. Stała się jego właścicielem. Uchwala została podjęta 

jednomyślnie. Cała Rada Powiatu wyraziła zgodę, żeby pozbyć się udziałów powiatu w 

szpitalu Barlinek. W związku powyższym w obrocie prawnym nie jest zasadnym, aby 

funkcjonowała ta uchwala. Jej intencja stoi w sprzeczności z obecnie obowiązującą uchwałą, 

która mówi o przekazaniu udziałów gminie. Zgłosił, że podjęcie tej uchwały jest zasadne.  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

Poinformowała, że odbył się Zarząd w przerwie i dotyczył tej sprawy. Starosta jest nieobecna. 

Zauważyła, że to ona powinna udzielać informacji w tej sprawie w związku z tym radni nie 

będą dopytywać się o stanowisko Zarządu. Poprosiła Sekretarza o poinformowanie Starosty w 

trybie pilnym, jeżeli zostanie ona podjęta, ponieważ może ona mieć konsekwencje.  

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Poparła wniosek aby w trybie niezwłocznym powiadomić Zarząd o tej uchwale, żeby uniknąć 

czynności niezgodnych z prawem. W 2014 roku Rada podjęła wolę konwersji. Proporcje 

udziałów były zupełnie inne niż obecnie. Podczas poprzedniej kadencji, za zgodą Rady i 

Gminy Barlinek, prawie 100% udziałów zostało przekazane na rzecz gminy. 



Na poprzedniej sesji została przedłożona przez Zarząd podobna uchwała w sprawie 

konwersji. Apelowała do radnych, żeby zagłosować za podjęciem tej uchwały po to, żeby 

nastąpił ład w przestrzeni prawnej tego samorządu. Zauważyła, że pani Starosta zobowiązała 

się do informowania o planach oraz strategiach w obydwu szpitalach. Radni do tej pory takiej 

informacji nie otrzymali. Żaden z radnych nie został zaproszony do jakiegokolwiek zespołu, 

żeby wypracować strategię, o której rozmawiano na poprzedniej sesji. Zaapelowała o zajęcie 

się problemem Szpitali przez Starostę. 

 

Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał o opinię prawną dotyczącą uchwały podjętej na Zarządzie w sprawie udzielenia 

upoważnienia do zawarcia umowy konwersji długu na kapitał. Dostał odpowiedź, że ta 

umowa jest zgodna z prawem. Zapytał kancelarie prawną, czy opiniowała ten projekt 

umowy? 

 

Radca Prawny - Tomasz Domina 

Przekazał, że były dwie opinie prawne. Pytano o możliwość dokonania konwersji bez zgody 

Rady. W ich ocenie będzie potrzebna ponowna zgoda Rady na dokonanie tej konwersji. 

Wysłano o opinię prawną innej kancelarii prawnej do pana Mazurro, która stoi na stanowisku, 

że można dokonać tej konwersji.  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

Zauważyła, że są dwie opinie prawne, które są sprzeczne. 

 

Radny Rady Powiatu – Zygmunt Siarkiewicz 

Zapytał, czy uchylenie tej uchwały spowoduje brak podstaw prawnych do konwersji? 

 

Radca Prawny - Tomasz Domina 

Przekazał, że uchylenie uchwały spowoduje brak zgody Rady Powiatu. Zauważył, że to nie 

jest standardowa sytuacja.  

 

Radny Rady Powiatu – Krzysztof Mrzygłód 
Zapytał, jak członkowie Zarządu podejmą decyzję skoro tej uchwały nie ma? Na podstawie 

czego ją podejmą? 

 

Radca Prawny - Tomasz Domina 

Poinformował, że to jest inna rzecz. Po pierwsze czy w ogóle to podejmą, a po drugie, na ile 

będzie to skuteczne bez zgody Rady. 

 

Radny Rady Powiatu – Ferdynand Łukasik 

Zapytał, czy w tej sprawie jest wyrok sądu? 

 

Radca Prawny - Tomasz Domina 

Przekazał, że to jest Sąd Administracyjny, więc nie ma to żadnego znaczenia.  

 

Radna Rady Powiatu – Urszula Sawicka 

W związku z tym, że były dwie opinie prawne, jedna była zadowalająca, a druga nie, zapytała 

Sekretarza, ile Powiat zapłacił za tą drugą opinię? 

 

Radna Rady Powiatu – Alicja Prill 

Poinformowała, że to szpital zapłacił.  



 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, przeciw –  0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XXIX/178/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 stycznia 2017 roku  

w sprawie uchylenia uchwały Nr LVI/448/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 

października 2014 r. w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki pod firmą 

Szpital Barlinek spółka z ograniczona odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału 

oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale została podjęta. (załącznik Nr 3 do 

protokołu): 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 19:07 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 

XXIX sesję Rady Powiatu w Myśliborzu.  

 
 

Płyta audio z nagraniem XXIX sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 12 stycznia 2017 

roku stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

 

Protokołowała: 

 

Dominika Bułgajewska 

Inspektor w Biurze BO 


